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§ 40 

Upprop och val av protokollsjusterare 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll, utse Maria Frankert (S) med Maritha Bäck (M) som ersättare. 
 
Justeringen sker digitalt den 20 april. 



 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
5(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

 
 

Fritids- och 
folkhälsonämnden  

 

 
Elektronisk signatur Utdragsbestyrkande 
VISMA_SIGN_01_ATTRIBUTE_SAML_TransactionId  

 

§ 41 

Godkännande av föredragningslista 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att arbeta enligt utsänd 
föredragningslista. 
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§ 42 

Allmänhetens frågestund 
Representanter från Synskadades Riksförbund i Borås var på plats och ställde 
frågor gällande lokaler på Träffpunkt Simonsland som de lånar för att kunna 
väva. 
 
Ordförande Håkan Eriksson tackade för frågan och meddelade att svar 
återkommer vid ett senare tillfälle. 
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§ 43 Dnr FOFN 2022-002321.3.1.4 

Delegationsordning för Fritids- och folkhälsonämnden 
2023 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att godkänna Delegationsordning för 
Fritids- och folkhälsonämnden 2023. 

Reservation 
Moderaterna (M), Sverigedemokraterna (SD) och Kristdemokraterna (KD) 
genom Annette Nordström (M) reserverar sig till förmån för sitt 
tilläggsyrkande. 

Sammanfattning av ärendet 
Med stöd av reglemente för Fritids- och folkhälsonämnden i Borås Stad lämnar 
nämnden rätt för förtroendemän och tjänstepersoner att fatta beslut i de 
grupper av ärenden och i den omfattning som anges i delegationsordningen. 

Beslutsunderlag 
1. Delegationsordning 2023, 2023-04-18 
2. Delegatlista, 2023-04-18 

Yrkanden 
Moderaterna (M), Sverigedemokraterna (SD) och Kristdemokraterna (KD) 
genom Magnus Jason (KD) yrkar med ett tillägg att ”4.1 Avtal IOP (Idéburet 
Offentligt Partnerskap) stryks från Delegationsordningen 2023 då detta är 
något som ska beslutas i nämnden.”. Se bilaga 1 till protokoll. 
 
Ordförande Håkan Eriksson (C) yrkar att Fritids- och folkhälsonämnden 
beslutar enligt utsänt förslag.   

Proposition 
Ordföranden ställer proposition på bifall dels till ordförande Håkan Erikssons 
(C) förslag och dels till M, SD och KDs tilläggsyrkande och finner att 
förstnämnda proposition har bifallits. Votering begärs. 

Följande voteringsproposition fastställs: Den som bifaller ordförande Håkan 
Erikssons (C) förslag röstar ja och den som bifaller M, SD och KDs 
tilläggsyrkande röstar nej. Vinner nej har Moderaterna, Sverigedemokraterna 
och Kristdemokraternas yrkande bifallits. 
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Omröstningsresultat 
Vid omröstning röstas ja av Håkan Eriksson (C), Linnea Johansson Kläth (MP), 
Maria Frankert (S), Samir Karamovic (S) och Nilo Qahor (V) och nej av 
Magnus Jason (KD), Annette Nordström (M), Maritha Bäck (M) och Jessica 
Johansson (SD).  
 
Fritids- och folkhälsonämnden har med fem röster mot fyra beslutat i enlighet 
med ordförandens förslag. 
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§ 46 Dnr FOFN 2023-000292.4.3.1 

Borås Stads hantering av statsbidrag 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att godkänna stadsrevisionens rapport 
gällande ”Borås Stads hantering av statsbidrag” och att vidta åtgärder som 
bidrar till en ändamålsenlig hantering och redovisning av de bidrag som Borås 
Stad har möjlighet att erhålla. Beslutet översänds till Stadsrevisionen och 
Kommunstyrelsen. 

Sammanfattning av ärendet 

Bakgrund 
Stadsrevisionen har granskat Borås Stads hantering av riktade statsbidrag. Syftet 
är att granska om Borås Stads hantering och redovisning av de riktade 
statsbidragen som kommunen erhåller är ändamålsenlig, om redovisningen 
inom området är rättvisande och om arbetet bedrivs med en tillräcklig intern 
kontroll. En del av syftet är även att kartlägga i vilken utsträckning Borås Stad 
utnyttjar möjligheten att erhålla riktade statsbidrag och i vilken utsträckning 
erhållna statsbidrag återbetalas. Syftet är även att översiktligt kartlägga vilka EU-
bidrag som Borås Stad har. 
 
Granskningen visar att hantering och redovisning av riktade statsbidrag är 
fragmentiserad och olika i Borås Stads nämnder. Detta både vad gäller hur 
bevakning sker av möjliga statsbidrag, vem som fattar beslut om att ansöka, hur 
återrapportering och uppföljning går till. Även den redovisningsmässiga 
hanteringen av statsbidragen ser olika ut. 
 
Granskningen fastslår även att det saknas kommungemensamma rutiner och 
regelverk för att säkerställa en ändamålsenlig och enhetlig hantering.  

Fritids- och folkhälsonämndens slutsatser 
Nämnden kommer genom förvaltningen vidta de åtgärder som bidrar till att 
tydliggöra processerna kring hantering av bidrag som Borås Stad har möjlighet 
att erhålla. Det innebär i ett första skede att klargöra ansvar och mandat kopplat 
till ansökan om bidrag i nämndens delegationsordning, belysa riskbilden 
kopplat till statsbidrag inom ramen för arbetet med intern kontroll samt, på 
uppdrag av samordnande parter, delta i utvecklingen av kommungemensamma 
rutiner och regelverk för att säkerställa en ändamålsenlig och enhetlig hantering 
som bidrar till att Kommunstyrelsens uppsikt inom området ökar. 
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Nämnden anser att Kommunstyrelsen bör ha en samordnande roll i det 
gemensamma arbetet framåt. 

Beslutsunderlag 
1. Stadsrevisionens rapport gällande Borås Stads hantering av statsbidrag 
2. Stadsrevisionens rapportsammandrag gällande Borås Stads hantering av 
statsbidrag 
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§ 47 Dnr FOFN 2023-000523.6.8.4 

Återkoppling brukarundersökning Öppen 
Ungdomsverksamhet 2022 
Utvecklingsledare för Mötesplatser och Öppen Ungdomsverksamhet, Moa 
Andersson, presenterade resultatet av brukarundersökningen från 2022. 
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§ 48 Dnr FOFN 2023-000661.1.6.4 

Ny lagstiftning brottsförebyggande arbete 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden föreslår Kommunstyrelsen att Fritids- och 
folkhälsonämnden erhåller det stadsbidrag som avser att kompensera 
kommunen för det utökade ansvaret i samband med att ”Lagen om kommuners 
ansvar för brottsförebyggande arbete” träder i kraft 1 juli 2023. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunerna utgör tillsammans med polismyndigheten kärnan i det lokala 
brottsförebyggande arbetet. För att säkerställa att kommunernas 
brottsförebyggande arbete är effektivt och kunskapsbaserat kommer 
kommunernas ansvar regleras i en ny lag, ”Lagen om kommuners ansvar för 
brottsförebyggande arbete”, vilken börjar gälla den 1 juli 2023. 
 
Enligt förslaget ska kommunerna ta fram en lägesbild över brottsligheten och 
dess konsekvenser i kommunen, göra orsaksanalyser och utifrån dessa ta 
ställning till förebyggande åtgärder och besluta om en åtgärdsplan. 
 
Kommunerna ska ta ansvar för samordningen av det lokala brottsförebyggande 
arbetet och inrätta, om det inte redan finns, en samordningsfunktion. Det 
lokala samordningsansvaret avser särskilt att samordna och stödja det interna 
arbetet samt att vara en kontaktpunkt för externa parter. 
 
Samordningsfunktionen bär ansvaret för att samverkansöverenskommelse med 
Polismyndigheten skrivs, och kommunen ansvarar även för att tillhandahålla ett 
strategiskt råd för det brottsförebyggande arbetet. Kommunstyrelsen, eller 
annan nämnd som fullmäktige särskilt bestämmer, ska ansvara för ledningen av 
kommunens brottsförebyggande arbete. Kommunfullmäktige ska kontinuerligt 
hållas informerat om arbetet. 
 
Med anledning av den nya lagen avsätts medel från och med 2023 för att ersätta 
kommunerna genom en höjning av de generella statsbidragen. Kommunerna 
kompenseras för de skyldigheter som följer av lagförslaget genom att anslaget 
för kommunalekonomisk utjämning höjs med en summa beräknad utifrån 
ersättningsmodellen för krisberedskapsarbetet, vilket motsvarar 21 kr/invånare 
och generar ca 2,3 miljoner kronor för Borås. Pengarna betalas ut från och med 
2023 och under innevarande år betalas ersättning ut för 6 månader, då lagen 
träder i kraft 1 juli 2023. 
 
Även länsstyrelsernas stöd till kommunerna i det brottsförebyggande arbetet 
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kommer att förstärkas. Regeringen tillför även riktade medel som kommunerna 
kan söka för vissa brottsförebyggande insatser. 
 
Sedan 2008 har det trygghetsskapande och brottsförebyggande arbetet 
samordnats av Fritids- och folkhälsonämnden. I samband med 
omorganisationen 2017 genomfördes en förändring av det centrala 
brottsförebyggande rådets roll, vilket tidigare verkat parallellt med tre lokala 
brottsförebyggande råd på stadsdelsnivå. I samband med omorganisationen 
beslutades att det skulle finnas ett strategiskt brottsförebyggande råd, vilket 
bestod av funktioner med mandat från samtliga berörda nämnder och som var 
tydligt kopplat till det operativa arbetet som sker på verksamhetsnivå inom 
respektive förvaltning och i samverkan förvaltningar emellan.  

Det brottsförebyggande rådet har verkat mot det strategiska forumet ”Säker 
och trygg kommun”, vilket numera ingår i Socialt hållbart Borås och leds av 
Kommunstyrelsen. Fritids- och folkhälsonämnden samordnar och leder det 
brottsförebyggande rådet och tillhörande arbetsgrupper med inriktning på barn 
och unga, trygga fysiska miljöer och EST-arbetet (effektiv samordning för 
trygghet).  

Fritids- och folkhälsonämnden ansvarar även för samordningsfunktionen 
avseende samverkansöverenskommelsen med Polismyndigheten och 
medborgarlöftet. I Borås finns flera delar av det arbete som den nya lagen 
reglerar redan på plats, men i samband med den nya lagen kommer det kräva 
mer en högre kvalité på kartläggningar, orsaksanalyser och åtgärdsplaner. 
Samordningsfunktionen blir central i en utökad samverkan med externa parter 
(utöver polismyndigheten), såsom bostadsbolag, näringslivet och civilsamhället.  
 
Fritids- och folkhälsonämnden föreslår därför Kommunstyrelsen att det 
generella stadsbidraget som avser ”Lagen om kommuners ansvar för 
brottsförebyggande arbete”, ska tilldelas Fritids- och folkhälsonämnden för 
vidare samordning och fördelning av de medel som avser det 
brottsförebyggande arbetet. 
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§ 49 

Information om kommunens miljöprogram och miljömål 
Miljökoordinator Lina Mattson informerade om kommunens miljöprogram och 
miljömål. 
 
Lina Mattsson informerade även om kommunens miljöutbildning som finns på 
intranätet. Den ska samtliga ledamöter och ersättare gå varje mandatperiod. 
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§ 50 Dnr FOFN 2023-000513.6.8.25 

Ansökan om anläggningslån från Borås Skidlöparklubb 
för utbyggnad av skidskyttestadion 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att, inför fortsatt ansökningsprocess i 
Kommunfullmäktige, bevilja Borås Skidlöparklubb ett anläggningslån för 
nyanläggning av skidskytte samt utökning av rullskidspår på skidstadion. Detta 
under förutsättning att bygglov beviljas samt att bidrag från Allmänna 
arvsfonden ges. 
 
Fritids- och folkhälsonämnden ger förvaltningen i uppdrag att utreda, 
projektera och inom tilldelad budgetram investera för genomförande av  
etapp 1; expansion av spårområde väster om Hybergsvägen. 

Sammanfattning av ärendet 

Ny skidskytteanläggning och utökning av rullskidspår  
Barn och ungdomar som bedriver skidskytte begränsas av att Borås som 
framgångsrik längdskidåkningsort enbart erbjuder anläggningar med luftgevär. 
Närmaste skidskyttegevärsbana är i Nässjö. En ny skidskytteanläggning på 
skidstadions västra fältkant möjliggör en efterlängtad satsning. Banan kommer 
också att användas under den TV-sända SM-veckan 2025. Skidskytte 
genomförs på en inhägnad skjutvall med 50 meters avstånd till tavlan och upp 
till max 30 skyttar i bredd. Tillhörande delar är anslutande skidspår, antingen 
vintertid på snö eller under barmark på asfalt med rullskidor.  
 
Befintliga rullskidspår behöver förlängas för tränings- och tävlingsverksamhet 
med cirka två kilometer. Spåren får fyra meter bred asfalt, samt en parallell stig 
av grus intill för gående. Utökningen redovisas med tillhörande ritning för ny 
straffrunda på fältet, en ny slinga runt skjutbanan och en ny slinga runt 
sydvästra berget intill Hybergsvägen. Tekniska förvaltningens planerade gång- 
och cykelväg kommer sluta där Knalleleden korsar Hybergsvägen och då blir 
det nya rullskidspåret i praktiken en förlängning till Ymerområdet. 
 
Borås skidlöparklubb ansöker om bygglov, bidrag, anläggningslån och 
kommunal borgen för att som representant för övriga lokala skidföreningar 
genomföra projektet till fördel för sin och andra skidföreningar.  

• Kostnad för markarbeten, byggnationer och inredning för skjutplatsen 
bedöms vara 7 miljoner kronor, mkr, exklusive moms.  
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• Kostnad för markarbeten för cirka två kilometers utökad rullskidbana 
bedöms vara 4 mkr, exklusive moms.  

• Bidrag till föreningen från Allmänna arvsfonden bedöms bli upp till 5 
mkr, med hänsyn till etableringen av en ny sport i kommunen.  

• Borås Skidlöparklubb med organisationsnummer 802429-2420 ansöker 
om anläggningslån på 40 procent av kvarstående totalsumma efter 
mottaget bidrag från Allmänna arvsfonden för att genomföra bygget.  

• Borås Skidlöparklubb ansöker samtidigt om att Borås Stad ska vara 
borgenär för de övriga 60 procent som föreningen behöver ta lån på.  

Expansion av spårområdet i skogen väster om Hybergsvägen  
Under projekteringen för skidskytteanläggningen inkom berörda förvaltningars 
tjänsteorganisation med remissvar till Borås Stads mark- och 
exploateringsavdelning. Frågeställningar lyftes kring framtida balansering av 
idrotts- och föreningsliv med friluftslivet i Ymerområdet. Historisk tillbakablick 
beskrev det starka engagemanget från föreningslivet som skapat förutsättningar 
för tillgängliga naturupplevelser med god servicenivå med personal, toaletter, 
föreningsfik, med mera. En slutsats är att i takt med att staden växer så måste 
områdets olika behov få fortsätta expandera. Lösningen är att utöka området 
och ta fram en långsiktig plan. Effektiva gränsdragningar och arrenden har 
skapats och en inriktning är inledningsvis att skidsporten kan expandera 
västerut över Hybergsvägen.  
 
Målbilden är att före SM-veckan 2025 bygga en ny bro över Hybergsvägen, där 
Knalleleden korsar sin sträckning från Kypegården, tillika korsningen där nya 
gång och cykelvägen kommer sluta. Landsvägen korsas idag av motionärer till 
fots, ryttare och cyklister. En bred bro har som målsättning att erbjuda dessa 
målgrupper en säker övergång, inklusive att ersätta skidspårsbron i närheten 
som kallas för NCC-bron. Målbilden är att bron byggs i samarbete mellan 
Tekniska förvaltningen i ledarroll och Fritids- och folkhälsoförvaltningen. 
 
Med utgångspunkt från den nya bron är målsättningen också att anlägga cirka 
2½ kilometer nya spår i närliggande område, syftandes till enklare 
vandringsleder och i vissa fall ridleder barmarkstid och skidspår vintertid. Ett 
delmål är att kunna använda nya spåren under SM-veckan 2025 och minska 
påverkan på annan föreningsverksamhet på Ymerområdet. Ett annat mål är att 
tillgängliggöra skogen för boende i Hässleholmen, inom ramen för motionen; 
”ut i skogen ska vi gå”. Delar av spåren får ängsfrö i pollineringssyfte. 
 
Spårdragning sker i samarbete med berörda förvaltningar, föreningsverksamhet 
i form av orientering, ridning, med flera. 
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Uppdraget delas upp i två inledande etapper:  

• Målet under 2023 beskrivs som etapp 1 och omfattar 
projekteringskostnader för nya bron och spåren, inklusive del av 
eventuell kostnadstäckning som Tekniska förvaltningen behöver för 
trädfällning. Del av markarbete för spåren omfattas i etapp 1.  

• Målet med efterföljande etapp 2 är att senast under 2024 genomföra 
byggnation av bron och kvarstående delar av spåren. 

Beslutsunderlag 
1. Ansökan om anläggningslån från Borås Skidlöparklubb 
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§ 51 Dnr FOFN 2023-000413.6.7.0 

Borås Skyttecenter 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden föreslår Kommunstyrelsen att besluta om Borås 
Stad kan genomföra en investering kring markarbeten för Borås Skyttecenter till 
en kostnad om minst 48 miljoner kronor. 
 
Om Kommunstyrelsen ger ett positivt besked om investeringskostnaderna för 
markarbeten kan Fritids- och folkhälsonämnden besluta om ett anläggningslån 
för resterande delar. 
 
Fritids- och folkhälsonämnden översänder frågeställningen kring den 
strategiska markbytesfrågan till Kommunstyrelsen för vidare beredning innan 
Fritids- och folkhälsonämnden förbrukar mer projekteringskostnader. 
 
Fritids- och folkhälsonämnden föreslår Kommunstyrelsen att utse lämplig 
nämnd att fortsatt samordna arbetet med Borås Skyttecenter. 

Protokollsanteckning 
M, SD och KD lämnar en anteckning till protokollet, se bilaga 2 till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktiges beslut om lokalisering av ett samlat skyttecentrum fick 
Fritids- och folkhälsonämnden i uppdrag att vara Skyttealliansens kontakt i det 
fortsatta arbetet. Den samlade lägesbilden visar att projektet står inför några 
viktiga frågor som måste avgöras för att komma vidare.  

Finansiering  
Skyttealliansens kalkyler från 2022 avseende markarbete för nya området, nya 
byggnader ovan mark, sanering av ett antal befintliga skjutbanor som läggs ner, 
med mera är på 81 220 000 kronor, exklusive moms.  
 
Skyttealliansens finansieringsmodell bygger på förutsättningen med ett 
trettioårigt amorteringsfritt anläggningslån från Borås Stad som omfattar 40 
procent av kostnaden och övriga 60 procent finansierar föreningen själv. 
 
Skyttealliansen begär dock undantag från principen då de inte klarar av 
kostnaden på 60 procent om den överstiger 81 miljoner kronor, mkr.  
 
Förslaget från Skyttealliansen är därför att Borås Stad står för kostnaderna för 



 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
19(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

 
 

Fritids- och 
folkhälsonämnden  

 

 
Elektronisk signatur Utdragsbestyrkande 
VISMA_SIGN_01_ATTRIBUTE_SAML_TransactionId  

 

markarbete och saneringar på över 48 mkr. Utgångsläget för anläggningslånet 
föreslås därför enbart omfatta byggnationer ovan mark och bedömda kostnader 
på 33 mkr. Anläggningslån på 40 procent, det vill säga cirka 13 mkr, och 
Skyttealliansen finansierar själva resterande del på 60 procent och 20 mkr. 

Om Skyttealliansen ska finansiera hela byggkostnaden med 60 procent av 81 
mkr så är det över 48 mkr. Skyttealliansen meddelade den 23 mars 2023 att de 
inte har ekonomiska förutsättningar för det. 
 
Skyttealliansens föreningsverksamhet bedriver inte tillräckligt mycket barn- och 
ungdomsverksamhet för att vara bidragsberättigade för aktivitetsstöd med 
mera. Fritids- och folkhälsonämnden har inte förutsättningar att stå för 
kapitalkostnader på 48 mkr för markarbete om Skyttealliansens förslag på 
undantag i kostnadsansvar istället läggs på Fritids- och folkhälsonämndens 
verksamhet.  

Strategisk markbytesfråga 
Viktiga riksintressen med dominoeffekt kring Bråts övningsfält. Trafikverkets 
redovisade korridor för en eventuell framtida järnväg mot Jönköping är längs 
RV27. Om järnvägen byggs så måste Fortifikationsverket släppa mark i norra 
fältet och då behöver de motsvarande mängd sammanhållande yta mot fältets 
gräns i annan riktning för Försvarsmaktens övningsverksamhet. De begränsas i 
väster av landsvägen och i öster av kommunala ledningar som inte tillåter tunga 
fordon. Inriktningen är därför i så fall söderut på Kranshult, där Skyttecenter är 
planerat. Samverkan pågår mellan Borås Stad, Fortifikationsverket och 
Försvarsmakten. 
 
En önskad målbild från Fritids- och folkhälsonämnden är att Borås Stad och 
Fortifikationsverket avtalar om markfrågan utan att vänta in framtida beslut om 
järnväg. Först efter det beslutet är förutsättningarna klara och trygga för Borås 
framtida Skyttecenter. 

Projekteringskostnader 
Utpekat läge för Skyttecenter är på ett kuperat område där projekteringen 
behöver få säkrare bedömningar på hur djupt ner berget är på olika platser, för 
att i sin tur kunna beräkna dess fördyrande omständigheter i markarbetet. 
Planerad provborrning påverkas av att Fortifikationsverket i augusti 2022 
meddelade att de inte kan utesluta att det kan finnas oexploderade granater eller 
liknande dolt under marken. Platsen har tidigare varit Älvsborgs regementes 
skjutfält som inkluderar intensiva perioder under första och andra världskriget. 
 
För att komma vidare i projekteringen behövs 1 mkr, exklusive moms, varav 
500 000 kronor till ammunitionsröjningskonsulter, 200 000 kronor till 
markundersökningsföretag och 300 000 kronor till utrednings- och 
ritningsarbete.  
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Fritids- och folkhälsonämndens samordningsansvar 
Med ovan sammanställd lägesbild, anser Fritids- och folkhälsonämnden att 
uppdraget med att vara kontakt för Skyttealliansen i det fortsatta ärendet i 
Kranshult vara avslutat. 
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§ 52 Dnr FOFN 2023-000563.6.7.1 

Framställan till Lokalförsörjningsnämnden om tillägg i 
Fritids- och folkhälsonämndens lokalbehovsplan 
gällande ombyggnation i ishallen 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att skicka framställan till 
Lokalförsörjningsnämnden som ett tillägg till tidigare inlämnad lokalbehovsplan 
för Fritids- och folkhälsonämnden. 

Sammanfattning av ärendet 
Svenska ishockeyförbundet ser Borås som en bra stad för att exempelvis 
genomföra ungdomslandskamper och det budskapet framfördes återigen i mars 
2023. Förbundet meddelade samtidigt att ishallen först måste få 
omklädningsrummen renoverade och något större, att förråd byggs flexibla med 
ventilation så att de tillfälligt kan nyttjas som ledarrum och att ett nytt tvättrum 
byggs.  
 
Målbilden är att Borås Stad meddelar Svenska ishockeyförbundet när vi nått 
standarden som efterfrågats och att förbundet därefter kan tillfråga om framtida 
matcher och evenemang.  
 
Borås hockeyklubb, BHC, har varit delaktig i samverkan med förbundet och de 
understryker att åtgärderna i ishallen även gynnar föreningsverksamheten till 
vardags och i nästa steg inför Allsvenskan. 
 
Ishockeyförbundet ställer även högre krav på säkerhet i nuvarande seriesystem 
för Borås Hockeyklubb och senare i Allsvenskan. Fokus är runt gästande lag 
och deras publikplats. Behov är staketinhägnad runt gästande buss, ny egen 
toalett för gästande fans intill läktaren, med mera.  
 
Målbilden är att analysera, prioritera, budgetera och planera åtgärdsbehov med 
gott om tid för upphandling, och genomförande av byggnadsåtgärder. 
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§ 53 Dnr FOFN 2023-000043.6.8.25 

Boråsförslag: Belyst banvall - ljus idé som ökar 
tillgänglighet och skapar trygghet 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden tackar för engagemanget som lett till det 
inskickade förslaget. Nämnden kommer i kommande budgetarbete begära 
medel så investeringen kan påbörjas under 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Det har inkommit ett Boråsförslag om att installera belysning på banvallen 
mellan Gånghester och Dalsjöfors, en sträcka på över 5 kilometer. Belysning i 
syfte att öka tillgängligheten, vara trygghetsskapande, skapa trivsel och 
entusiasmera till fysisk aktivitet. 

Inskickat Boråsförslag; Belyst banvall – ljus idé som ökar tillgänglighet 
och skapar trygghet 
Catrine Eckerström skickade in ett Boråsförslag 2022-09-29 som lyder; 
”En energieffektiv belysning på banvallen mellan Gånghester och Dalsjöfors 
skulle öka tillgängligheten, vara trygghetsskapande och skapa trivsel samtidigt 
som det ytterligare entusiasmerar till fysisk aktivitet.  
 
Den drygt fem kilometer långa asfalterade banvallen mellan Gånghester och 
Dalsjöfors är en välanvänd väg för såväl pendlare som motionärer. Här möts 
cyklister, gående, joggare, och inlines- och rullskidåkare med barnfamiljer och 
promenerande djurägare. Vintertid finns det även möjlighet att åka 
längdskidor.” 

Fritids- och folkhälsonämndens analys av Boråsförslaget 
Den före detta banvallen är i formell mening en rekreationsled med många 
olika aktivitetsmöjligheter för allmänheten. Här kan man till exempel 
promenera, cykla, åka skidor, gå stavgång, åka rullskidor och rida. Den 
asfalterade plana ytan erbjuder många möjligheter och skapar därför också ett 
bra tillgänglighetsanpassat område. Boende i Dalsjöfors med omnejd använder 
banvallen som en transportled/cykelväg mellan Dalsjöfors och Gånghester och 
ofta också för vidare transport till Borås.  
 
Den personräknare som finns uppsatt utmed banvallen vittnar om att många 
använder sträckan som transportled; de flesta passager sker mellan klockan 
08:00 och 09:00 på morgonen samt mellan klockan 16:00 och 18:00 på kvällen.  
 
Det finns ett stort önskemål från boende i Dalsjöfors om att förbättra 
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pendlingsmöjligheterna mellan Dalsjöfors och Borås. Attraktiva Toarp och 
ortsråden i området har tillsammans tagit fram förslag för belysta gång- och 
cykelbanor i Dalsjöfors. Förslagen har överlämnats till Tekniska förvaltningen, 
TEK, som har ansvaret för gång och cykelbanor och förslagen har delvis tagits 
med i den beslutade gång- och cykelplanen. TEK bedömning och beslut är att 
banvallen inte är lämplig som en gång- och cykelbana mellan Gånghester och 
Dalsjöfors och TEK har istället inriktningen att en framtida gång- och cykelväg 
till Dalsjöfors ska gå längs med Gånghestervägen/Stora vägen. Sträckningen 
finns med som prioriterad åtgärd av i den beslutade cykelplanen (december 
2021).  
 
I samband med TEK beslut och klassificering av banvallen så överlämnades 
ansvaret för den under år 2022 över till Fritids- och folkhälsoförvaltningen, 
FOF. Målbilden är att fortsatt sköta banvallen som en rekreationsled, inom 
ramen för hur allmänheten nyttjar den idag. FOF ansvarar för de kommunala 
elljusspåren i Borås. De samhällen som passeras av banvallen, nämligen 
Gånghester och Dalsjöfors, har alla tillgång till närbelägna elljusspår som ägs 
och sköts av antingen Borås Stad eller föreningslivet i området. Att belysa 
banvallen skulle erbjuda invånarna i dessa orter ytterligare ett säkert stråk att 
nyttja samt även öka nyttjandet. 
 
Belysning skulle också ge de som önskar åka rullskidor/inlines på elbelyst asfalt, 
ytterligare en sträcka, i denna del av kommunen, utöver de tre banor som redan 
finns på skidstadion, Hestrastugan och vid Knektås i Tosseryd. 
 
Hänsyn behöver tas till floran och faunan utmed banvallen. De flesta 
organismer är inte anpassade till en belyst nattmiljö. Området är ett viktigt 
spridningsstråk för insekter och vilda bin i och med den artrika floran och 
närheten till bäcken. En eventuell belysning skulle riskera att allvarligt störa 
insekterna. Även fladdermössen som trivs speciellt i den skuggade 
ravinliknande dalgången skulle störas. Därför behöver det säkerställas bästa 
möjliga förhållanden för både djur och människor. Det finns lösningar där ljus 
med lägre våglängder, som rött ljus, påverkar fladdermössen mindre än till 
exempel blått och vitt ljus. Rött ljus kan därför användas längs den delsträcka av 
banvallen där fladdermössen håller till. 
 
2014 lades en motion av Moderaterna och Centerpartiet; ”Lys upp banvallen!” 
(2014/KS0545 317). I motionen föreslogs Tekniska nämnden i samarbete med 
Fritids- och folkhälsonämnden skulle utreda möjligheten att belysa nämnda 
delar av banvallen. Kommunfullmäktige beslutade att bifalla motionen. En 
utredning är redan gjord. Dock behöver den kompletteras för att hänsyn ska tas 
till djurlivet samt uppräkning på grund av kostnadsutveckling. 
 
Fritids- och folkhälsonämnden kommer i budgetarbetet för 2024 föreslå att 
medel anslås för att belysa banvallen enligt Boråsförslaget. 
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Beslutsunderlag 
1. Boråsförslag: Belyst banvall – en ljus idé som ökar tillgänglighet och skapar 
trygghet, 2023-01-04 

Yrkanden 
Moderaterna (M) genom Annette Nordström (M) yrkar på att ”Fritids- och 
folkhälsonämnden tackar för engagemanget som lett till det inskickade 
förslaget. Nämnden kommer i kommande budgetarbete begära medel så 
investeringen kan påbörjas under 2024.”. Se bilaga 3 till protokoll. 
 
Vänsterpartiet (V) genom Nilo Qahor (V) yrkar på bifall till Moderaternas 
ändringsyrkande. Se bilaga 4 till protokoll. 
 
Ordförande Håkan Eriksson (C) yrkar att Fritids- och folkhälsonämnden 
beslutar enligt utsänt förslag; ”Fritids- och folkhälsonämnden tackar för 
engagemanget som lett till det inskickade förslaget, men beslutar att avslå 
Boråsförslaget om belyst banvall. Skäl till avslag är den redan befintliga 
tillgången till andra belysta stråk samt av hänsyn till naturvärden”.   

Proposition 
Ordföranden ställer proposition på bifall dels till ordförande Håkan Erikssons 
(C) förslag och dels till Moderaternas alternativa beslutsförslag och finner att 
förstnämnda proposition har bifallits. Votering begärs. 

Följande voteringsproposition fastställs: Den som bifaller ordförande Håkan 
Erikssons (C) förslag röstar ja och den som bifaller Moderaternas yrkande 
röstar nej. Vinner nej har Moderaternas yrkande bifallits. 

Omröstningsresultat 
Vid omröstning röstas ja av Håkan Eriksson (C), Linnea Johansson Kläth (MP), 
Maria Frankert (S) och Samir Karamovic (S) och nej av Magnus Jason (KD), 
Annette Nordström (M), Maritha Bäck (M), Nilo Qahor (V) och Jessica 
Johansson (SD).  
 
Fritids- och folkhälsonämnden har med fyra röster mot fem beslutat i enlighet 
med Moderaternas förslag. 
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§ 54 Dnr FOFN 2023-000373.6.8.0 

Boråsförslag: Utredning om hybridgräs på Borås Arena 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden tackar för engagemanget som lett till det 
inskickade förslaget, men beslutar att avslå Boråsförslaget om att utreda 
hybridgräs på Borås Arena.  
 
Skäl till avslag är att Borås Stad inte äger planen, men att nämnden som 
hyresgäst samtidigt är positiv till konstgräsets stora nyttjandegrad till förmån för 
både barn-, ungdoms- och elitfotboll, samt övriga arrangemang på Borås Arena. 

Protokollsanteckning 
Vänsterpartiet lämnar en anteckning till protokollet, se bilaga 5 till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 
Det har inkommit ett Boråsförslag om att utreda om ett hybridgräs kan ersätta 
konstgräset på Borås Arenas fotbollsplan. En hybridgräsmatta med syfte att 
tillmötesgå en känsla av att fotboll ska spelas på gräs, samt sportsliga-, 
marknadsföringsmässiga- och miljömässiga skäl.  

Inskickat Boråsförslag; Utredning om Hybridgräs på Borås Arena 
Isak Edén skickade in ett Boråsförslag 2022-11-20 som lyder; 

”Borås Arena invigdes 2005 och blev en av landets första arenor med konstgräs 
som underlag. När Arenan byggdes 2005 fanns det ingen annan konstgräsplan i 
Borås och det fanns en stor förhoppning om konstgräset som underlag i 
Sverige och Europa. År 2022 finns det tvåsiffrigt antal konstgräsplaner i Borås 
och det är bara i Sverige och delvis Norge som konstgräset har fått fäste på 
Elitnivå. I Nederländerna tog det så sent som i höstas beslut om att förbjuda 
alla konstgräsplaner från och med 2025. Jag föreslår att Borås Stad och 
Elfsborg återigen går i bräschen i frågan och tar beslut att frångå konstgräs som 
underlag på Borås Arena och inför hybridgräs. 
 
Frågan har varit uppe på regeringsnivå och det finns flertalet anledningar att 
frångå konstgräs som underlag på stadens Elitarena. Utöver själva “känslan” av 
att fotboll ska spelas på gräs så finns det sportsliga, marknadsföringsmässiga 
och framförallt miljömässiga skäl att byta underlag. Konstgräs består främst av 
gummigranulat från gamla bildäck som är direkt farliga för miljön. Frågan har 
varit uppe kring totalförbud mot detta underlag i EU-kommissionen. 
 
Förslaget utgår från att en total utredning ska göras av vilka kostnader och 
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konsekvenser det blir av att byta underlag på Borås Arena från konstgräs till 
hybridgräs. Jag anser att det vore ett modernt beslut som visar på att Elfsborg 
och Borås Stad vill vara i framkant även år 2022.” 

Fritids- och folkhälsoförvaltningens analys av Boråsförslaget 
Borås Arena AB är ett dotterbolag till föreningen IF Elfsborg och bolaget äger 
konstgräsplanen och tre av Borås Arenas läktarbyggnader. Borås Stad hyr 
anläggningen som en helhet och hyr därefter ut den till träning, matcher och 
andra arrangemang. Borås Arena AB äger därför beslutet om vilken typ av 
fotbollsplan de ska ha. Borås Stad som hyresgäst är dock väldigt positiv till 
konstgräs på arenan, med hänsyn till den stora nyttjandegraden. I jämförelse är 
naturgräsplaner mer sårbara och Ryavallens A-plan användes förr enbart cirka 
90 timmar per år till elitlagen. Borås Arenas fotbollsplan hade i fjol hela1881 
nyttjandetimmar. När Borås Arena byggdes så möjliggjorde den aktiviteter på 
planen från tidig morgon för t ex idrottsgymnasieutbildningar till efterföljande 
fullbokade kvällar och helger för föreningslivet. Det relativt hårda trycket har 
kunnat bibehållas till glädje för inte minst barn och ungdomar. Konstgräsplanen 
tål även spel året runt, den tål att skottas fri från snö och den tål att värmas upp 
med fjärrvärmen i planen. Naturgräs är i motsats begränsat i säsong, väderlek 
och även känsligt för stress, vilket leder till sjukdomar och angrepp av svamp. 
 
Hybridgräs är ett naturgräs som är förstärkt med en gles variant av konstgräs 
och nyttjandetiden begränsas på grund av naturgräset. Borås Arena AB och 
Borås Stad genomför löpande omvärldsanalys av andra konstgräsplaner och 
även hybridgräs. En anläggning som vi tittat på är t ex Östers anläggning i 
Växjö. En erfarenhet är att utöver färre nyttjandetimmar så ökar 
skötselkostnader relativt kraftfullt. Hybridgräset är därför inte tillräckligt bra 
och kostnadseffektivt för att utgöra ett intressant alternativ till våra nära 2 000 
nyttjandetimmar per år på arenan.  
 
Gällande resonemanget kring det sportsliga så har IF Elfsborg vunnit SM guld 
på konstgräsunderlaget och vi ser även att barn och ungdomar i breddfotbollen 
i första hand väljer konstgräs före naturgräs. Med bakgrund av hur många 
personer som nyttjar konstgräset per år så är det på sitt sätt en miljövinst. Vi 
följer också utvecklingen i EU om eventuella framtida restriktioner för 
konstgräset och dess gummigranulatsfyllning. Branschen har ännu inte löst 
fullgoda alternativ till gummigranulat i planen, men det bedöms de göra i närtid. 
Borås Arena AB har föredömligt tidigt varit ute och prövat andra alternativ, 
som t ex korkfyllning. Tillsammans med Borås Arena AB så kommer Borås 
Stad fortsatt följa utvecklingen inom området. 

Beslutsunderlag 
1. Boråsförslag: Utredning om hybridgräs på Borås Arena, 2022-11-20 
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Yrkanden 
Vänsterpartiet (V) genom Nilo Qahor (V) yrkar på att ”Vänsterpartiet ställer sig 
bakom Boråsförslaget om utredning av byte till hybridgräs på Borås Arena och 
tillstyrker förslaget om utredning. 
 
Vänsterpartiet anser att det finns många goda argument för att byta underlag på 
arenan – inte minst miljömässiga kopplat till de gummigranulat som finns i 
konstgräsplanerna. Innan man tar definitivt ställning måste en grundlig 
utredning genomföras, bland annat för att ta reda på hur driftskostnaderna och 
möjligheten till användning påverkas. 
 
Vänsterpartiet är ett parti som vågar tänka nytt. Vi behöver ta reda på vilka för- 
och nackdelar som finns med ett eventuellt byte av underlag. Inte minst för att 
vi ska kunna diskutera detta med ägarbolaget. 
 
Boråsförslaget om att utreda hybridgräns på Borås Arena är ett modigt 
förslag.”. Se bilaga 5 till protokoll. 
 
Ordförande Håkan Eriksson (C) yrkar att Fritids- och folkhälsonämnden 
beslutar enligt utsänt förslag.   

Proposition 
Ordföranden ställer proposition på bifall dels till ordförande Håkan Erikssons 
(C) förslag och dels till Vänsterpartiets alternativa beslutsförslag och finner att 
förstnämnda proposition har bifallits.  
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§ 55 Dnr FOFN 2023-000152.3.2.2 

Deltagande på Sveriges fritids- och 
kulturchefsförenings årskonferens 22-24 augusti 2023 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att utse presidiets medlemmar att delta 
fysiskt på Sveriges fritids- och kulturchefsförenings årskonferens 22-24 augusti 
2023 samt att arvode betalas ut enligt Kommunfullmäktiges beslut om 
”Bestämmelser om ersättning till kommunens förtroendevalda 2022-2026”. 

Ärendet i sin helhet 
Sveriges fritids- och kulturchefsförening, SFK, är en nationell 
intresseorganisation för chefer på alla nivåer inom kommunal fritids- och 
kultursektor. Föreningens syfte är att utgöra ett nätverk för erfarenhetsutbyte 
inom dessa sektorer, samt att medverka till en ökad kunskap och kompetens för 
de som deltar i nätverket. Det gäller inte minst utvecklande av det egna 
kommunala chefs- och ledarskapet. 
 
Föreningen är också en part i att föra sektorns talan och utgör remissinstans i 
frågor som rör kultur- och fritidsområdet på en övergripande nivå, exempelvis 
för utredningar eller för förslag som bland annat presenteras på statlig nivå eller 
av förbundet Sveriges kommuner och regioner. 
 
SFK har idag ca 370 medlemmar som representerar drygt 190 av Sveriges 
kommuner. 
 
Föreningen genomför årligen en Årskonferens som 2023 äger rum i 
Helsingborg den 22-24 augusti. 
 
Länk till anmälan och program: https://sfk2023.helsingborg.se  

  

https://sfk2023.helsingborg.se/
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§ 56 Dnr FOFN 2023-000082.1.2.1 

Redovisning av anmälningsärenden 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Redovisade anmälningsärenden läggs till handlingarna 

Sammanfattning av ärendet 
1. Kommunstyrelsen: Svar på initiativärende: Generell anstånd med vissa 

betalningar 
Dnr 2023-00039 

 
2. Fritids- och folkhälsonämnden: Samverkansöverenskommelse avseende 

Mötesplatserna mellan Fritids- och folkhälsoförvaltningen och 
Arbetslivsförvaltningen 
Dnr 2023-00040 

 
3. Kulturnämnden: Integrationsfrämjande aktiviteter på mötesplatserna 

2023 
Dnr 2023-00047 

 
4. Fritids- och folkhälsonämnden: 10-dagars ekonomisk redovisning 

februari 2023 
Dnr 2023-00054 

 
5. Fritids- och folkhälsonämnden: Tillgänglighetsombud från Fritids- och 

folkhälsoförvaltningen 
Dnr 2023-00058 

 
6. Fritids- och folkhälsonämnden: Överenskommelse om Idéburet 

Offentligt Partnerskap (IOP) mellan Borås Stad och Hestra IF gällande 
Hitta Ut i Borås 
Dnr 2023-00061 

 
7. Fritids- och folkhälsonämnden: Idrottsavtal Borås Stad 2023 mellan 

Servicekontoret och Fritids- och folkhälsoförvaltningen 
Dnr 2023-00062 

 
8. Kommunstyrelsen: Nämndbudget och reviderad investeringsbudget 

2023 
Dnr 2022-00097 
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9. Fritids- och folkhälsonämnden: Rapportering av Fritids- och 
folkhälsonämndens personuppgiftsbehandlingar 2022 
Dnr 2023-00065 

 
10. Lokalförsörjningsnämnden: Beslut om förstudiekonto 

Kronängsparkens omklädningsbyggnad 
Dnr 2023-00070 

 
11. Lokalförsörjningsnämnden: Beslut om förstudiekonto om- och 

tillbyggnad av Dalsjöbadet 
Dnr 2023-00071 

 
12. Fritids- och folkhälsonämnden: Protokoll från Förvaltningens 

samverkansgrupp (FSG) 2023-02-10 
Dnr 2023-00020 

 
13. Fritids- och folkhälsonämnden: Protokoll samt bilagor från 

Förvaltningens samverkansgrupp (FSG) 2023-03-02 
Dnr 2023-00020 

 
14. Fritids- och folkhälsonämnden: Protokoll samt bilagor från 

Förvaltningens samverkansgrupp (FSG) 2023-04-03 
Dnr 2023-00020 

Beslutsunderlag 
1. Redovisning av anmälningsärenden 2023-04-18 
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§ 57 Dnr FOFN 2023-000103.6.7.0 

Redovisning av delegationsbeslut 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Redovisade delegationsbeslut läggs till handlingarna 

Sammanfattning av ärendet 
1. Delegationsbeslut 2023-03-15 avseende Ansökan om anläggningsbidrag 

från Immanuelskyrkan Missionsförsamling för renovering av kök 
Dnr 2023-00043 
 

2. Delegationsbeslut 2023-03-15 avseende Ansökan om anläggningsbidrag 
från IK Ymer för anläggande av en labyrintbana för orientering 
Dnr 2023-00012 
 

3. Delegationsbeslut 2023-03-15 avseende Yttrande över detaljplan för 
Hulta, Hultabacke 1 
Dnr 2023-00046 
 

4. Delegationsbeslut 2023-03-20 avseende Ansökan från 
Immanuelskyrkan Borås om medel för genomförande av 
Gemenskapspåsk 2023 
Dnr 2023-00045 

 
5. Delegationsbeslut 2023-03-23 avseende Ansökan om anläggningsbidrag 

från Gingri Hembygdsförening för renovering av elektricitet 
Dnr 2023-00060 

 
6. Delegationsbeslut 2023-03-23 avseende Ansökan om anläggningsbidrag 

från Vänga Hembygdsförening för renovering 
Dnr 2023-00044 

 
7. Delegationsbeslut 2023-04-04 avseende Yttrande över detaljplan för 

Sjömarken, Lindebergshult 1:252 med flera 
Dnr 2023-00064 

Beslutsunderlag 
1. Redovisning av delegationsbeslut 2023-04-18 
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§ 58 

Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschef Maria Wallengren informerar nämnden: 

- Lokalförsörjningsnämnden kommer inom kort att meddela deras 
prioriteringsordning där idrottshall i Sandared kan komma att lyftas som 
prioriterad. 

- Det kommer göras en miljösanering av Kronängsparken. 
Kommunstyrelsen kommer att stå för saneringskostnaderna. 
Förhoppningen är att saneringen kommer genomföras i sommar. 

- Borås Arena 3.0 är förvaltningens stora investeringsprojekt. Ändring av 
entré, ny restaurang och ett HIT-center är planerade. Total kostnad på 
ca 110 miljoner kronor. Förslaget kommer beredas i april och därefter 
tas till kommunalrådsberedning 22 maj. Först därefter kommer ärendet 
att landa hos Fritids- och folkhälsoförvaltningen. 

Ordförande Håkan Eriksson påminner om aktivitetsdagarna som inleds nu i 
helgen, först ut är Brämhult 22 april. 
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